
Referat programrådsmøte 24 mai kl 13-14, Zoom 

Programevaluering med Karen Stendal 

Masterprogrammet: Det ble informert om tanken bak og oppbyggingen av 

masterprogrammet, samt muligheten for lang og kort masteroppgave.  Mitt argument 

er at det er vanskelig å skrive en god masteroppgave når det ikke er noe krav om å ha 

gjennomgått et metodeemne før masteroppgaven.  Jeg forstår at dette er en 

valgmulighet i dag, men dette burde være et obligatorisk emne siden masteroppgaven 

kan utgjøre som mye som halvparten av mastergraden som blir oppnådd.  

Etter det jeg forstår har dette vært en diskusjon over tid, og det er en utfordring å 

velge retning på et metodeemne.  Dette kan kanskje løses gjennom å tilby to 

forskjellige emner, som allerede gis ved andre program, og studentene kan velge det 

som passer deres studieretning. 

Bachelorprogrammet: Jeg har ingen kommentarer til dette, men syns det er interessant 

at studentene foreslår at ExPhil kommer tidligere i studieløpet for å gi struktur og 

disiplin.   

  

 

 


